



HKITDA
香港創科發展協會

會員申請表格

Membership Application Form
(企業 Corporate)

在填寫申請表格前，請先細閱此文件。入會資格以本會會章為準，本會保留最終決定權。

Please read this document carefully before filling out the application form. The admission criteria stated in the Constitution shall prevail and HKITDA reserves the right to make any final decision.

此表格適用於申請成為香港創科發展協會的企業會員。申請者必須是在香港特別行政區註冊的活躍公司。會員權利和義務請參閱香港創科發展協會會章。

This form is used for application as a corporate member of the Hong Kong Innovative Technology Development Association (HKITDA). Applicant must be an active corporation registered in Hong Kong SAR and must satisfy the admission requirements for the respective category of membership and provide the required documents to support the application. Please refer to the Constitution of HKITDA for the rights and obligations of member.

會員級別 Types of Membership	申請要求 Admission Requirements	費用 Fee
基本企業會員 Ordinary Corporate Member	歡迎任何在香港特別行政區註冊活躍的有限責任公司報名；基本企業會員最多可推薦2位個人基本會員接受基本會員會費豁免優惠。 Any active limited liability company registered in Hong Kong SAR are welcome to apply as Ordinary Corporate Member; Each Ordinary Corporate Member can nominate up to 2 Ordinary Individual Members to receive membership fee waiver offer.	每年HK\$1,000 HK\$1,000 Per Year
贊助企業會員 Patron Corporate Member	<ul style="list-style-type: none"> 歡迎任何在香港特別行政區註冊活躍的有限責任公司報名；<u>及</u> 得到執委會推薦，均歡迎報名。 贊助企業會員最多可推薦10位個人基本會員接受基本會員會費豁免優惠； 會員的公司商標會在HKITDA網站主頁及其他地方出現。 Any active limited liability company registered in Hong Kong SAR; AND Nominated by HKITD Executive Committee are welcome to apply as Patron Corporate Member. Each Patron Corporate Member can nominate up to 10 Ordinary Individual Members to receive membership fee waiver offer; Member's company logo will appear in HKITDA website main page and other locations. 	每年HK\$5,000 / 每3年HK\$10,000 HK\$5,000 Per Year / HK\$10,000 Per 3 Years

2020年1月31日前申請成為基本企業會員，可獲豁免第2至4年會費。Apply as Ordinary Corporate Member before 31 Jan 2020, and membership fee for 2nd to 4th year will be waived.

2020年1月31日前申請成為贊助企業會員，可獲豁免一半會費 (最多3年)。Apply as Patron Corporate Member before 31 Jan 2020, and membership fee for will be 50% off for up to 3 years.

所有入會申請均需經本會審核及通過接納。All applications for membership shall be verified and approved by HKITDA.

本公司認同香港創科發展協會的理念，並有志推動香港創科持續發展。現申請成為香港創科發展協會企業會員。

We commit to the cause of HKITDA and determine to advance the innovative technology development of Hong Kong. We thereby would like to apply for a corporate membership of the HKITDA.

申請會籍級別 Membership applied for: (填寫前請細閱入會資格。Please read the admission criteria for each membership type before filling.)

會員級別 Membership Type (只可選一項 Select one item only)*:

基本企業會員 Ordinary Corporate Member 贊助企業會員 Patron Corporate Member (1年 Year / 3年 Year)

申請人資料 Particulars of the Applicant:

以下信息必須與您的公司註冊證書和商業登記證匹配。

Below information must match your Certificate of Incorporate and Business Registration.

公司英文名稱 Company Name in English*: _____

公司中文名稱 Company Name in Chinese*: _____ (如沒有中文名稱，請跳過 / Skip if no Chinese name)

商業登記證號碼 Business Registration No.*: _____ 成立日期 Date of Establishment (DD MM YYYY)*: _____

電話 Tel No.: (辦公室 / Office) _____ 傳真號碼 Fax No.: _____

網站地址 Website URL: _____ 電子郵箱 E-mail*: _____

通訊地址 Correspondence Address*: _____

聯絡人資料 Particulars of Key Contact Person:

稱謂 Title*: 教授 Prof 博士 Dr 工程師 Ir 先生 Mr 女士 Ms 榮譽 Honor: _____ (如 e.g. MH, JP, etc.)

中文姓名 Chinese Name*: _____

英文姓氏 English Surname*: _____ 名 First Name: _____ (Please write full name in BLOCK Letters)

公司性質 Business Nature*:

- 公營機構 Public Utility 私營公司 Private Company 上市公司 Listed Company
- 非牟利機構 Non-profit Organization 政府 Government
- 其他 Others (請註明, Please specify):

公司所屬行業 Industry Sector of the Business*:

- 資訊科技界 Information Technology 工業、紡織及製衣界 Industrial, Textiles and Garment 政府部門 / 公營機構 Civil Services/ Public Utilities 社會福利及服務界 Social Welfare and Services
- 工程界 Engineering 教育界 Education 法律界 Legal 宗教界 Religion
- 體育、演藝、文化及出版界 Sports, Performing Arts, Culture and Publication 批發、零售界及進出口界 Wholesale, Retail, Import and Export 金融、金融服務及保險界 Finance, Financial Services and Insurance 建築、測量及都市規劃界 Architectural, Surveying and Planning
- 旅遊界 Tourism 航運交通界 Transport 飲食界 Catering 會計界 Accountancy
- 漁農界 Agriculture and Fisheries 地產及建造界 Real Estate and Construction 醫學及衛生服務界 Medical and Health Services
- 其他 Others (請註明, Please specify):

您是如何認識香港創科發展協會? How did you here about HKITDA?

- 會員介紹 Another Member 搜尋引擎 Search Engine 社交媒體 Social Media 廣告 Advertisements
- 本會活動 Past Events 支持/友好團體 Supporting/Friendly Organisation:

本公司為以下資訊科技專業團體/協會之會員

We are a member of the professional organization / association of information technology:

聲明 Declaration:

- 本公司已細閱有關入會資格並已填妥申請表格及提供所需之證明文件。本公司明白及接受香港創科發展協會保留接納此申請與否的最終決定權。本公司同意提供上述資料作香港創科發展協會會員申請之用，並同意在符合《個人資料（私隱）條例》的情況下，香港創科發展協會有限公司及香港創科發展有限公司（秘書處）可持有及使用本公司的資料。
 - We have read carefully the admission criteria and completed the application form as well as provided the required documents for the application. We understand and accept that the application is subject to the final approval of Hong Kong Innovative Technology Development Association. We agree to provide the information given above for processing membership application by the Hong Kong Innovative Technology Development Association Limited and Hong Kong Innovative Technology Development Limited (Secretariat Office), and entitled to the protection of the Personal Data (Privacy) Ordinance.
 - 香港創科發展協會有限公司及秘書處將按《個人資料（私隱）條例》的規定，處理及妥善儲存所提及的個人資料。為保障資料當事人的利益，我們只收集申請人提供的個人資料作會員申請之用，並可能運用所提供的個人資料（包括姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址），以便我們日後與貴機構通訊、活動／培訓課程邀請或收集意見等之推廣用途。貴機構可以隨時以書面要求我們停止使用貴機構的個人資料作上述推廣之用途。日後查閱或更新資料，請隨時聯絡 office@hkitda.org。
 - Hong Kong Innovative Technology Development Association Limited and Secretariat Office undertake to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, We collect personal data from your organisation for the purposes of this application and may use your data (name, telephone number, fax number, email and mailing addresses) for the purposes of providing your organisation with information of our activities/ training invitation, feedback collection and related promotion purposes, etc. Upon your organization's verified written request at any time, we will cease to use your organization's data for promotion purposes. You may contact us at office@hkitda.org for enquiry or the updating of your organization's data.
- 本公司同意香港創科發展協會有限公司及秘書處使用我司的資料作上述之用途。
We agree to the proposed use of our data for the above-mentioned purposes.

申請人簽署及公司蓋章

Applicant's Signature and company stamp:

日期 Date:

請提供以下入會所需之證明文件 Please provided the supporting documents below that required for admission:

- 商業登記証副本 Copy of Business Registration
- 推薦書 Nomination Forms (供贊助公司會員申請 for Patron Corporate Member Application)

遞表及繳款方法 Method of Submission and Payment:

電子提交 Electronic Submission

請把填妥之申請表格電子檔及電子支付證明掃描檔以電子郵件（標題：HKITDA會籍申請）發送到 ma@hkitda.org。
Please email ma@hkitda.org (Subject: HKITDA Membership Application) with the completed application form and payment proof.

支付方式 Payment Methods: PayPal / FPS: finance@hkitda.org 交易編號 Transaction ID: _____

郵寄 By Mail

請把填妥之申請表格連同劃線支票（抬頭請寫「香港創科發展協會有限公司」並於支票背面寫上申請人姓名及聯絡電話）一併郵寄或交回：香港荃灣海盛路3號TML Tower 6/F C1室。信封面請註明「HKITDA會籍申請」。（請勿郵寄現金）

Please send the completed application form with a crossed cheque (payable to "Hong Kong Innovative Technology Development Association Limited" with the name of applicant and contact telephone at the back) to C1, 6/F, TML Tower, 3 Hoi Shing Road, Tsuen Wan, Hong Kong. Please mark "HKITDA Membership Application" on the envelope. (Please do not send money by post)

（銀行 Bank : _____ 支票號碼 Cheque No. : _____）

如有關申請未被接納，支票/款項（扣除支付服務向本會收取的手續費後）將於約三個月或之內寄回閣下之通訊地址。

If the application is not accepted, the cheque/payment (after payment service charge deducted) will be returned to your correspondence address approximately within three months.